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Svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 15. september 2022.  

L 210 - Spørgsmål nr. 67: 

”En af årsagerne til, at mange pensionsselskaber har investeret i udlejningsejen-

domme er, at ejendomsinvestering ses om en inflationssikker investering. Har rege-

ringen overvejet, at ejendomsinvesteringen efter indgrebet ikke længere vil blive anset 

som inflationssikre?” 

Svar: 

Det er vurderingen, at indgrebet har en meget lille eller slet ingen betydning for den 

fremtidige værdi af udlejningsejendommene, da virkningen af loftet aftager over tid 

ved genudlejning af lejlighederne. 

 

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 
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